
Gecombineerde commissie Samenleving, Verkeer & Beheer, Ruimte 

en Economie & Bestuur 

Besluitenlijst 

 

 

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies  en 

toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 

per e-mail verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en 

wethouders en andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de 

besluitenlijst, ook een verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie,  

tel. 6292210/2607/2618 en email griffie@hilversum.nl 

23 mei 2018 

Agendapunt Advies van de commissie Samenleving 
1. Vaststellen agenda De agenda is vastgesteld. 

2. Mededelingen voorzitter  

3. Toezeggingen college De fractie van HvH vraagt naar het nakomen van de 

toezeggingen T16/037 en T17/107 en vraagt tevens of het 

college te toezeggingenoverzichten kan opschonen. 

De fractie van het CDA vraagt naar het nakomen van de 

toezeggingen T18/041 en T18/043. 

 

Wethouder Voorink zegt toe deze week schriftelijk te laten 

weten op welk moment de toezeggingen zullen worden 

uitgevoerd (T18/58) en vindt het een goed idee om de totale 

lijsten na te gaan en, waar dat kan, deze op te schonen. 

4. Mededelingen/vragen wethouder 

Voorink. 

Mededelingen/vragen wethouder Van 

der Want 

Er zijn drie insprekers over een niet-geagendeerd onderwerp. 

Voor de weergave van hetgeen hierbij is besproken, wordt u 

verwezen naar het verslag van de vergadering. 

 

Wethouder Voorink zegt toe dat hij (of zijn opvolger) met 

deze insprekers in gesprek zal gaan om te bezien of er 

mogelijk een oplossing voor hun situatie te vinden is 

(T18/59). 

 

Aan wethouder Voorink zijn meerdere vragen gesteld 

(voortgang woningbouwprojecten, scooters op stationsplein, 

toekomst zwembad de Lieberg, register 

verwerkingsactiviteiten), welke hij deels schriftelijk heeft 

beantwoord en deels mondeling. De uitkomsten van het 

onderzoek naar de toekomst van het zwembad de Lieberg 

zullen zeker met de raad gedeeld worden (T18/60). 

 

Aan wethouder Van der Want zijn vragen gesteld 

(continuïteit jeugdzorg), welke schriftelijk zijn beantwoord. 

5. Vooruit/terugblik region. 

aangelegenheden 

 

6. Mededelingen/vragen wethouder 

Jaeger. 

Aan wethouder Jaeger zijn vragen gesteld (camera’s in 

beeldschermen), welke hij mondeling beantwoordt.  

7. Vooruit/terugblik region. 

aangelegenheden 

 

8. Subsidieaanvraag Stichting 

Instandhouding Joods Erfgoed Gooi 

en Vechtstreek voor de oprichting van 

een monument ter nagedachtenis van 

de bewoners en de begeleiders van de 

Stichting Rudelheim. 

De fracties adviseren de raad positief. Het onderwerp kan 

zonder debat in de raad worden geagendeerd. 

 

Wethouder Jaeger zegt toe dat hij (of zijn opvolger) aan de 

raad een voorstel zal doen m.b.t. de opvolging van het 

project Struikelstenen (T18/61). 

9. Winkeltijdenverordening 2018 De fracties van de CU en de SP adviseren de raad 

negatief. Het CDA, LH en de PvdA maken een 

voorbehoud. De fracties van HvH, D66, VVD en Grl 



adviseren positief. Het onderwerp kan met debat in de raad 

geagendeerd worden. 

 

Bij dit agendapunt zijn twee insprekers, die namens de 

centrum bewoners en namens het bewonersberaad 

Gijsbrecht van Amstelstraat het woord voeren. 

 

Wethouder Jaeger zegt toe: 

- om samen met de wethouder Parkeren na te gaan of de 

voorgestelde compensatie in het kader van de 

bezoekersregeling (voorheen schrapkaarten, nu app) 

redelijk is of dat daarin nog iets aangepast moet worden 

(T18/62). Hij kan nu niet inschatten wat de effecten van 

gratis parkeren zouden kunnen zijn; 

- na te gaan hoe de communicatie met bewoners kan 

worden verbeterd en daarover met hen in gesprek te 

willen gaan (T18/63); 

- dat de wethouder Parkeren zal bezien of er iets kan 

worden gedaan met de opgelegde boetes, of teruggave 

wellicht mogelijk is (T18/64); 

- in de contacten met pandeigenaren en het platform 

Economie aandacht te blijven vragen voor de 

onwenselijkheid om in overeenkomsten een verplichting 

tot openstelling op zondagen op te nemen (T18/65). 

10. Mededelingen/vragen wethouder 

Van der Spek 

Wethouder Van der Spek heeft twee mededelingen 

(aardgasloos bouwen, tentoonstelling Uitvaart Stichting 

Hilversum). Hij beantwoordt enkele vragen over deze 

mededelingen. Tevens meldt hij dat er schriftelijk is 

geantwoord op de vragen over de versnelde PMD-uitrol en 

op de vragen over de geluidskaart Hilversum. 

 

Aan wethouder Van der Spek zijn verder geen vragen 

gesteld. 

11. Vooruit/terugblik region. 

aangelegenheden 

 

12. Actualisatie grondexploitaties 

2018 

De fracties HvH, CU en LH zijn afwezig bij advisering maar 

hebben vooraf hun advies aan de griffier doorgegeven. 

De fracties HvH, LH en SP maken een voorbehoud. De 

overige fracties adviseren de raad positief. Het onderwerp 

kan met debat in de raad geagendeerd worden. 

 


